
1. Bottled mineral water will be provided on the tour bus.

2. Two bottles of beverages will be provided per table for lunch.

3. Travel insurance (including NT$5 million performance insurance, 
NT$2.5 million accident insurance, and NT$200,000 medical insurance).

Itinerary introduction

Regent Taipei Hotel /Taipei National Palace Museum/Lunch/Yehliu Geopark/Taipei

08:15 Regent Taipei Hotel entrance

09:00-11:30 [National Palace Museum, Taipei] The collection is mainly 
inherited from the Song, Yuan, Ming, and Qing dynasties, covering almost the 
entire five thousand years of Chinese history, with a number of more than 
655,000 pieces. The National Palace Museum known as the "Treasure House of 
Chinese Culture", the museum collects cultural and artistic relics from past 
dynasties, which can be roughly divided into bronze ware, calligraphy and 
paintings, ceramics, books, handicrafts and palace cultural relics. Among the 
more famous ones: jade cabbage, meat-shaped stone, Maogong tripod, Sanshi
plate, Zongzhou bell, etc.

12:30-13:30 Lunch time~ Enjoy Chinese-style banquet at Yeliu

13:50-15:00 [Yeliu Geopark] The strange rocks in Yehliu Geopark are one of the 
wonders of the world. Because the direction of coastal extension is nearly 
perpendicular to the direction of strata and structural lines, coupled with the 
influence of geological processes such as wave erosion, rock weathering
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Itinerary introduction

relative movement of sea and land, and crustal movement, rare topography and 
geological landscapes are produced. Yehliu Geopark can be roughly divided into 
three areas. Mushroom rocks, ginger rocks and candlestick rocks mainly exist in 
the first and second areas. The third area is the sea erosion platform on the 
other side of Yehliu, which is also an important ecological conservation area.

15:00-16:30 Return to Regent Taipei Hotel and end the one-day trip to Taipei!!
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行程簡介
台北晶華酒店／台北故宮博物院／午餐／野柳地質公園／台北

08:15 台北晶華酒店門口集合出發

09:00-11:30 【台北故宮博物院】收藏品主要承襲自宋、元、明、清四朝，幾乎涵蓋了整部五千年

的中國歷史，數量達65萬5千多件，故宮博物院擁有「中華文化寶庫」的美名；博物

院典藏了歷代文物藝術精粹，大致可分為青銅器、書畫、陶瓷器、圖書典籍、工藝

品和宮廷類文物等。其中較著名的:翠玉白菜、肉形石、毛公鼎、散氏盤、宗周鐘等

12:30-13:30 午餐時間～野柳享用中式風味合菜

13:50-15:00 【野柳地質公園】野柳地質公園的奇岩是世界奇觀之一。由於海岸延伸的方向與地

層及構造線方向近於垂直，外加波浪侵蝕、岩石風化、及海陸相對運動、地殼運動

等地質作用的影響，因而產生罕見的地形、地質景觀。野柳地質公園內可概分為三

區，第一區、第二區屬於蕈狀岩、薑石及燭台石的主要集中。第三區是野柳另一側

的海蝕平台除了奇岩怪石的自然地景之外，同時也是野柳地質公園內重要的生態保

育護區。

15:00-16:30  返回晶華酒店，結束台北一日遊!!


